
 

 

 
 

GEMEENTERAAD       STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi (CD&V) 

 
Datum: 12/11/2021 

Onderwerp vraag: straattuinen 
 

Toelichtende nota 
 

Mechelen kende met de inrichting van de straattuin in de Korte Veluwestraat 
haar eerste echte straattuin.  Een straattuin maakt van een straat een echte 

leefplek. 22 december 2020 vertelde schepen Princen dat er een nieuw team 
werd samengesteld waardoor de stad een versnelling hoger zou kunnen 

schakelen op vlak van ontharding in Mechelen.   

 
 

Vragen 
 

1. Hoeveel straattuinen zijn er op dit ogenblik al in Mechelen gerealiseerd? 
2. Hoeveel aanvragen voor een straattuin werden er al ingediend?  Hoeveel 

werden er goedgekeurd en hoeveel werden er geweigerd?  Wat was de 
reden van weigering? 

3. Hoe kunnen bewoners een straattuin aanvragen? 
4. Welke andere initiatieven werden er reeds genomen om Mechelen verder 

te ontharden?   
5. Welke initiatieven staan reeds ingepland om Mechelen verder te 

ontharden? 
 

     Hamid Riffi 
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